
Prisilna
izselitev
strank
na
Mokrški 60

Delegati vseh zborov občinske skupščine so
na zadnjem zasedanju (25. 6) potegnili odločno
zarezo pri reševanju problema » W E MOKR-
ŠKA 60«. Na skupnem dogovoru in odločanju
vseh zborov je bila Informacija o problematiki
prostorske ureditve W E , Mokrška 60 najbolj
problemsko obravnavana tema.

Delegatka W Z Sonje Vidmar je seznanila
kolege in kolegice, da so semkaj poleg Marije
Simon, ki prebiva v podstrešju zgradbe brez
odločbe že petnajst let, nasilno vseljeni še BA-
nislav Atal z družino, Marko Jeličič z družino
ter Filipovič z družino. Kljub pravočasnim opo-
zorilom, so ustrezni orgarii zamudili rok izselitve
in tako se je na VVZ Sonje Vidmar zgrnilo še
nekaj dodatnih težav. Reševanje teh je v teku in
upajo na ugoden izid.

Izpostavila je ravnanje nekdanje ravnateljice
Marije Simon, ki je zavrnila že štiri stanovanja
in lako že pet let onemogoča, da bi 80 otrokom
ponudili varstvo v objektu VVE Mokrška 60.
Čc je imel VVZ Sonje Vidmar prvotno na voljo
denar za obnovo zgradbe (1.234.299,40 din), je
seveda la denar sedaj prej kaplja v morje kot
zadostna vsota za prenovitev te hiše. Ob vsem
tcm pa je VVZ Sonje Vidmar dobil sporočilo o
vrnjcnem krcditu. Adaptacija VVE Mokrška.60
je sedaj sicer vključena v srednjeročni plan
1981-1985, žal pa ni znano, kje bo mogoče
zanjo dobiti sredstva.

Delegalka VVZ Sonje Vidmar je ostro obso-
dila ravnanje Marije Simon in vseh, ki so jim v
preteklih petih letih nudili kakršno koli pomoč
pri zavlačevanju reševanja tega primera.

Delegat družbenopolitičnega zbora Janez Če-
bulj je zaostril naše razmerje do obravnav
osnutkov zakonov o stanovanjski problematiki
ter o učinkovitem reševanju teh zadev. Trdil je,
da smo neučinkoviti v primerih izsiljevanja ter
da vse preveč moči izgubljamo pri obravnavi
gradiv in znatno premalo pri reševanju dnevnih,
aktualnih problemov. Dodal je tudi, da je po-

trebno v času obravnavanja nove zakonodaje na
stanovanjskem področju sprejeti začasne reši-
tve, ki bodo omogočile učinkovito ukrepanje.

Delegat obrtnikov se je čudil predvsem dej-
stvu, da lahko en človek pet let zavlačuje reše-
vanje hudih prostorskih probletnov VVZ. V
tem obdobju bi lahko zgradili že dva nova vrtca
in ne čakali na adaptacijo objekta, v katerem bo
dobilo prostor 80 otrok. Res Marija Simon ni
nikdar pomislila, da trenutno W Z Sonje Vid-
mar ne more sprejeti v varstvo 400 otrok?

Predsednica sveta za družbeno ekonomski in
politični položaj žensk pri OK SZDL Pepca
Oprešnik je Marijo Simon kot samsko žensko z
izkušnjami v delu W Z označila kot družbenega
škodljivca, zaradi katerega se draži izgradnja
tega objekta.

Podpredsednik IS France Krumberger je na-
vedel, da bi bilo mogoče le ob rednem straženju
preprečiti nasilno vselitev družin Atal, Jeličič,
Filipovič. Spomnil je delegate, da od lanske
jeseni inlenzivno delajo na reševanju tega pro-
blema ter, da ga bodo rešili skupno in istočasno.

Delegati vseh treh zborov občinske skupščine
Ljubljana Vič-Rudnik so nato soglasno sprejeli
stališča in sklepe, ki jih je predlagal predsednik
občinske skupščine Vili Belič.

»Ob vsej pozitivni zakonodaji je potrebno
izvesti družbeno intervencijo, ker so stvari ne-
mogoče, nevzdržne in v tej situaciji in lej družbi
nerazumljive,« je najprej opredelil razmerje
skupščine do tega problema. Z informacijo so
želeli delegate objektivno obvestiti o nastalem
problemu in njegovem reševanju. Pri takih pri-
merih bi moralo sodstvo spoznati, da ni mogoče
osebni interes izpostavljati do skrajnosti ne gle-
de na celovit družbeni interes in škodo, ki nasta-
ja zaradi takega ravnanja posameznika. Na to bi
morali delavci v sodstvenih telesih paziti še toli-
ko bolj, ker v Ljubljani skušamo pospešeno
rešiti prostorsko problematiko varstva in šolstva
s sredstvi samoprispevka.

Skupščina je pooblastila izvršni svel, da po-
skrbi za prisilno izselitev vseh strank iz Mokrške
60 da v sodelovanju z zavodom da otroke v
skrbstvo ter da vpelje tožbo proti Mariji Simon
za škodb, ki je nastala na družbenem premože-
nju in na premoženju, ki ga že pet let ne upo-
rablja W E . Od stranke bo zahtevano denarno
povračilo škode.

Republiški komite za varstvo okolja in ureja-
nje prostora SR Slovenije pa bodo prosili, da
pristopi k prednostnemu reševanju problema.
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